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Město Pohořelice 
 

Zápis 

ze 32. schůze rady města konané dne 14.10.2015 

 

Účast: Ing. Svoboda, Bc. Novák, DiS., Mgr. Janičatová, Mgr. Rouzek, Petr Hemala, Aleš Saitl, 

Ing. Blecha – tajemník a zapisovatelka Mgr. Babčanová 

Omluven: Ing. Kudrna 

Hosté: p. Makaj, Terra Group Investment, s.r.o. 

 Ing. Knecht – SM-Building, s.r.o. Brno 

 Ing. Friedlová 

Zahájení: 13:00 hodin  

  

Schůzi rady města (dále jen RM) svolal, zahájil a řídil starosta města Ing. Svoboda. Starosta 

následně přítomným členům RM předložil návrh programu, o kterém nechal hlasovat. V době 

zahájení zasedání rady přítomno 6 členů RM. 

 

Zahájení:   

Usnesení č. 1/32/15: RM schvaluje program schůze v tomto znění:  

1. Zahájení 

2. Kontrola úkolů 

3. Interpelace členů rady 

4. Bytové a nebytové záležitosti 

5. Žádosti 

6. Různé   

7. Závěr     

Výsledek hlasování: 6 pro   

 

 ad 2) Kontrola úkolů 
 

Usnesení č. 2/29/15 – splněn. RM ukládá předložit počet uschlých stromů do schůze rady 

konané dne 14.10.2015.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Ing. Mlýnková, KT 

 

Ing. V. Procházka z odboru ŽP předložil soupis všech stromů v lipové aleji. Starosta přizval 

Ing. Procházku k podání vysvětlení k předloženému soupisu. Ten uvedl případné důvody 

uhynutí stromů a seznámil s možnostmi ochrany mladých stromků před zvěří.  

Radní Hemala požádal o celkové vyčíslení nákladů na dosud vysázené stromy v lipové aleji na 

ul. Dlouhá.   

 

Usnesení č. 8/28/15 – trvá. RM ukládá prověřit možnost opravy podlah v nebytových 

prostorách prostor č. 106 a 107, Vídeňská 699, které má v pronájmu paní …. Z: Plchová, FO  

 

Úkol – trvá. RM ukládá písemně zmapovat celkový počet laviček a jejich rozmístění ve městě, 

podle tohoto plánu lavičky postupně doplňovat. T: 30.11.2015 Z: Bc. Novák, DiS., 

místostarosta. 

 

Úkol – trvá. RM ukládá předložit do příští schůze RM informaci o výši poplatků ze vstupného 

a z ubytovací kapacity dle OZV. Ing. Šutovská provede ve spolupráci s městskou policií  

kontrolu plnění povinností místních ubytovacích zařízení dle OZV. Z: Ing. Šútovská, FO, MP 

Radní Mgr. Rouzek se informoval osobně u Ing. Šútovské, řešil problematiku poskytování 

informací zastupitelům o plátcích místních poplatků.  
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Úkol – splněn. Tajemník předloží pracovní náplň kulturní referentky paní Bilavčíkové.   

Úkol – splněn. RM ukládá předložit do příští rady seznam uklízeček města. Z: Formanová 

Paní Formanová, personalistka MÚ, předložila rozpis činností uklízeček městských domů. 

K předloženému rozpisu proběhla diskuse. K problematice se RM vrátí na své schůzi v lednu 

2016.  

 

ad 3) Interpelace členů rady 

 

Radní A.Saitl – dotaz na úpravu podlahy v obřadní síni. Informoval, jak funguje předávání 

bufetu v Žabčicích v rámci kulturních akcí na sále obce – je to hlavně o precizním předávání.  

 

Radní Mgr. Rouzek – občanům se líbí veřejné WC. Současně se dotazují, zda by bylo možné 

pořídit před budovu stojan na kola. Dotaz na kroniku města, kdo bude schvalovat zápis. Dotaz 

na vedoucího vnitřních věcí, nyní kumulace s funkcí tajemníka, nutné upravit organizační řád 

(tajemník předloží do příští rady návrh řešení). 

  

Radní Mgr. Janičatová – ke kronice města – zvážit, zda nevést kroniku v elektronické podobě. 

Zda je možné otevřít veřejné WC i mimo provoz občerstvení (dosud není zpětná vazba od lidí).  

Dotaz na stavební práce na ul. Lidické – nepracuje se tam, situaci prověřovala u pracovníka 

investic. Někteří lidé zastavují autem přímo před obchodem a jdou si nakoupit, navyšuje se 

nebezpečí v silničním provozu. Poděkovala za vývěsku na autobusovém nádraží za SVČ 

Pohořelice a pochválila organizaci a průběh Babských hodů, zároveň vyslovila poděkování 

všem ženám, stárkám. Dotázala se na označení dvou ulic Školní, a popsala vzniklou situaci 

(bližší vysvětlení podal tajemník a předložil jeden z návrhů řešení – bude předložen 

k projednání na některém dalším zasedání ZM). 

 

Starosta – poukázal na malou účast zastupitelů na babských hodech, akci města.  

 

Radní Hemala – upozornil na povalování dopravních značek na ul. Lidické, kdo má stavební 

dozor (Ing. Steskal). Práce na chodníku podle něho váznou. Která firma dělá odizolování 

budovy – kadeřnictví Bökr, a kdo ji vybral (odpověděl starosta). Jak je řešeno parkování 

zaměstnanců stavebních firem pracujících na stavbách města, příp. jak ho lze zajistit. 

Poděkoval za umístění dopravního označení „Zákaz stání“ u Černého kříže na ul. Vídeňská.  

  

ad 4) Bytové a nebytové záležitosti 

 

K tomuto bodu byla přizvána paní Plchová z finančního odboru. 

 

Volný byt Velký Dvůr 218 

Usnesení č. 2/32/15: RM schvaluje přidělení bytu Velký Dvůr 218 panu …. trvale bytem 

…, Pohořelice.  

Výsledek hlasování: 6 pro  Z: Plchová, FO 

 

Nájemní smlouvy na dobu určitou – prodloužení 

Plchová informovala o zaslání výzvy … a p. … dle usnesení RM, oba nájemci doplatili část 

dlužného nájemného. 

Usnesení č. 3/32/15: RM schvaluje prodloužení nájemní smlouvy manželům …, …, 

Pohořelice do 31.12.2015.  

Výsledek hlasování: 5 pro, 1 nehlasoval Z: Plchová, FO 

 

Usnesení č. 4/32/15: RM schvaluje prodloužení nájemní smlouvy paní …, …, Pohořelice 

do 30.11.2015.  

Výsledek hlasování 6 pro Z: Plchová, FO 
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(Odešla Mgr. Janičatová, počet členů 5) 

 

Volný byt Dlouhá 35 

Usnesení č. 5/35/15: RM schvaluje přidělení bytu Dlouhá 35 paní …. 

Výsledek hlasování: 4 pro, 1 se zdržel Z: Plchová, FO 

 

Rozúčtování tepla v nebytových prostorách města – zdravotní středisko, Brněnská 120, 121. 

Radní řešili problém vytápění v budově čp. 120 a 121. 

Usnesení č. 6/32/15: RM schvaluje rozúčtování tepla v nebytových prostorách města – 

zdravotní středisko, formou paušálu, resp. dle současné výše nákladů za teplo.  

Výsledek hlasování: 4 pro, 1 se zdržel Z: Plchová, FO 

 

Usnesení č. 7/32/15: RM odkládá rozúčtování tepla v nebytových prostorách města – 

Brněnská čp. 120 a 121 do příští schůze RM. 

Výsledek hlasování: 5 pro Z: Plchová, FO 

 

Ukončení nájemní smlouvy B 208, Vídeňská 699 paní … k 31.12.2015 

Usnesení č. 8/32/15: RM bere na vědomí ukončení nájemní smlouvy B 208, Vídeňská 699 

paní … k 31.12.2015. 

Výsledek hlasování: 5 pro Z: Plchová, FO 

 

E-aukce energií pro občany 

Do schůze rady byl přizván pan Makaj, zástupce firmy Terra Group, Investment, a.s., který 

zajišťuje e-aukce energií pro občany. V úvodu pan Makaj představil činnost společnosti. 

Vysvětlil, jak se dosahuje nejlepší ceny za energie pro domácnost formou e-aukce. Firma 

zajišťuje pro domácnosti veškeré služby s tímto spojené. Uvedl, že je to jedna z možností, jak 

se zbavit i podomních prodejců energií.  
Starosta k jednání přizval pana Helmu z odboru dopravy, který mluvil o svých zkušenostech 

s touto firmou, se kterou spolupracoval ještě jako starosta Židlochovic. Zmínil, že nejdůležitější 

bylo přesvědčit občany (což se podařilo), ale upozornil, že při uzavírání smluv o dodávkách 

energií stanovují některé firmy určité podmínky, které zavazují občany.  Na to navázal pan 

Makaj a informoval o nekalých praktikách firem a o opatřeních, jak se jim vyhnout. Problémy 

s občany jejich firma řeší, ze smlouvy není problém se vyvázat. Podle něho jsou občané 

v Židlochovicích spokojeni.  Nikoho do přihlášení na e-aukci netlačí. Pan Helma potvrdil, že 

péče o občany Židlochovic byla ze strany pana Makaje nadstandardní.  

Starosta – nepřál by si, aby si občané spojovali s městem špatnou zkušenost v souvislosti s 

výběrem firmy, obchodující s energiemi.  

 

(dostavila se Mgr. Janičatová, počet členů 6) 

 

Radní Saitl – dotaz na vypovězení smlouvy o dodávce energie, uzavřené na dobu určitou.  

p. Makaj – firma hlídá výpovědní lhůtu a upozorňuje občany na další e-aukce, příp. podání 

výpovědi. Dále podal informace o vyvolávací ceně za energie, o provizích firmy, o 

spokojenosti občanů, o prezentacích pro občany, které pořádají a kde vystupují pouze jako 

zprostředkovatelé mezi prodejcem a občanem, o přihlášce do e-aukce, která je na dobu 

neurčitou, ale vždy ji může občan ukončit. Informoval o aplikaci, která se připravuje pro 

občany, aby se stali sami sobě energetikem. 

Radní Mgr. Rouzek – jakou pozici v této aukci zaujímá město (pan Makaj – jako propagátor 

akce).      

 

Usnesení č. 9/32/15: RM schvaluje zorganizování e-aukce na energie pro občany města. 

Výsledek hlasování: 5 pro, 1 se zdržel Z: Bc. Novák, místostarosta 
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Usnesení č. 10/32/15: RM ukládá zahájit spolupráci s firmou Terra Group Investment, 

s.r.o. na zajištění e-aukce energií pro občany města.  

Výsledek hlasování: 5pro, 1 se zdržel Z: Bc. Novák, místostarosta 

 

Starosta využil přítomnosti pana Helmy, který seznámil s přehledem efektivnosti pořízení 

stacionárního měřiče rychlosti. Porovnal výhodnost nákupu stávajícího měřiče od firmy Czech 

Radar a nového měřícího zařízení Ramer10. Jako výhodnější vychází zakoupení nového 

zařízení. Dále předložil vyhodnocení efektivnosti využívání software k radaru. Porovnal 

software SDP2 a Skarabeus. Popsal výhody a nevýhody obou softwarů.  

Usnesení č. 11/32/15: RM bere na vědomí přehled efektivnosti pořízení stacionárního 

měřiče rychlosti a efektivnosti využívání software k radaru.  

Výsledek hlasování: 6 pro  

 

 

SM-Building, s.r.o. Brno – záměr odkupu pozemků v lokalitě u kasáren 

Do RM byl přizván Ing. Knecht, který seznámil radní se záměr firmy odkoupit pozemky od 

Rezidence Malý Vinohrad na ul. Znojemské u bývalých kasáren, určené pro výstavbu obytných 

domů.  

Ing. Knecht v úvodu vysvětlil právnické vztahy k pozemkům a poté hovořil o zájmu SM-

Building, s.r.o. převzít 100% obchodní podíl od firmy Manďák, tedy firmu Rezidence Malý 

Vinohrad, s.r.o., která je vlastníkem pozemků. Projektem na výstavbu domů se nyní zabývá, 

neví, na koho se vztahuje pokuta vyplývající ze smlouvy o výstavbě uzavřená s městem. Pokud 

by pozemky koupil, s výstavbou by začal na jaře příštího roku, a to jedním obytným domem. 

Projekt přehodnotí, chce postavit finančně dostupné byty, cena cca 30 tis. za m2, neboť má 

zájem přivést nové klienty do Pohořelic. Zajímalo ho, jaký zvolí město postup s uplatněním 

pokuty (za nezkolaudování plného počtu bytů), kterou by musel zohlednit při jednání s firmou 

Manďák. Nyní s ní jedná o ceně pozemků, kterou nelze už navýšit o případnou výši pokuty, 

což je 1 mil. Kč. Pokud město upustí od sankce, firma SM-Building je připravena vyjít vstříc 

požadavkům města. 

 

Starosta – pokuta byla stanovena ve smlouvě o výstavbě. Dotázal se Ing. Knechta, v jaké 

podobě by projekt vypadal.  

Ing. Knecht – zná pouze projekt, na který bylo vydáno stavební povolení, tj. 10 bytových 

domů. Nesouhlasí v něm s počtem parkovacích míst a chybějícími garážemi, bude mít 

požadavky na změnu – navýšení parkovacích míst, úprava venkovních prostor, optické 

oddělení domů od ostatní zástavby, např. zelení nebo závorou, vstup na kartu, něco jako 

rezidenční bydlení. Stejně tak počítá s úpravou vnitřních dispozic bytů. Neslibuje, že bude 

stavět další domy, vše závisí na zájmu klientů. Podle poptávky budou byty v osobním nebo 

družstevním vlastnictví, příp. nájemní.  Je připraven akceptovat sankce ze strany města, s tím, 

že sankce se bude vztahovat na dodržení termínu postavení prvního domu do určitého termínu, 

který mu stanoví město (např. 18 měsíců). Dále mluvil o probíhající výstavbě v lokalitě Polní, 

kde mu vznikly vícenáklady, např. odkanalizování pozemku, přeložka VN, vynětí ze ZPF. Jeho 

firma má rovněž finanční strop. Do této výstavby chtějí vstoupit i z toho důvodu, že ve městě 

budují rodinné domy a náklady se tak rozloží. Současně bude moci nabídnout zájemcům o 

bydlení v Pohořelicích více alternativ. 

 

Starosta – upozornil Ing. Knechta, že každá změna smlouvy musí být schválena ZM.  

Dotázal se ho, zda je schopný stanovit termín, do kdy by zrealizoval výstavbu všech 10 domů 

dle projektu.  

Ing. Knecht – pokud nebude zájem o byty, do další výstavby domů, tj. všech deseti dle 

projektu, by v žádném případě nešel, termín nelze určit. 
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Usnesení č. 12/32/15: RM ukládá prověřit právní vztah smlouvy o výstavbě a kupní 

smlouvy s firmou Manďák, a.s., týkající se prodeje pozemků v lokalitě u kasáren ve 

spolupráci s externí právnickou firmou.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Bc. Novák, DiS., místostarosta 
  

Starosta předběžně navrhl svolat zasedání ZM na den 4.11.2015 v 16:00 hodin.  

 

K projednání problematiky uschlých stromů v biokoridorech byla přizvána Ing. Friedlová, která 

také podala bližší informace k zakázce „Založení biocentra a prvků ÚSES v k.ú. Pohořelice a 

k.ú. Nová Ves u Pohořelic“.  

Na základě předloženého projektu popsala úspěšnost výsadby v jednotlivých biocentrech, 

včetně vyčíslení úhynu u jednotlivých druhů stromů. Zmínila, že se jedná o pracovní verzi 

projektu, ona je pouze technický dozor. Projekt připravovala Biosférická rezervace, s.r.o. 

Mluvila o procentuálním úhynu stromů v jednotlivých biocentrech. Seznámila s navrženými 

možnostmi řešení, jako největší problém viděla ve výsadbě odrostků dubů, které byly do 

daného prostředí nevhodně zvolené.  

Radní Saitl se zajímal o to, kdo bude navržená řešení platit. 

Ing. Friedlová řekla, že města se to finančně nedotkne. Záměr musí být udržitelný a ona ho 

chce udržet. 

Mgr. Janičatová – když byla paní Ing. Friedlová u projektu od začátku, proč nešlo zabránit 

špatné volbě stromů.  

 

Ing. Friedlová hovořila o důvodech úhynu stromů, např. používání herbicidů zemědělci, 

působení klimatických podmínek. Dosud nebyla vyfakturována částka za následnou péči. Bude 

řešeno v reklamačním řízení s firmou, která prováděla výsadbu. U dubů se projednává použití 

menšího sadebního materiálu, (poloodrostky), který by se měl lépe ujímat. 

Radní Hemala upozornil na způsob výsadby stromů, které viděl, stromy s balem ležely v horku 

tři dny nezasázené vedle vykopaných děr.  

 

Usnesení č. 13/32/15: RM bere na vědomí informace podané Ing. Friedlovou o výsadbě 

stromů v biocentrech v k. ú. Pohořelice a k. ú. Nová Ves u Pohořelic. 

Výsledek hlasování: 6 pro Ing. Mlýnková, KT  

 

ad 5) Žádosti 

 

Žádost …, Restaurace U Švejka, Smolín o pronájem sálu na konání koncertu hudební skupiny 

Babylon dne 24.10.2015 od 19:00 do 04:00 hodin a souhlas s udělením výjimky z OZV města 

č. 1/2011 pro tuto akci. 

Usnesení č. 14/32/15: RM schvaluje pronájem kulturního sálu ve Smolíně panu …, 

Restaurace U Švejka, Smolín 56 na konání koncertu hudební skupiny Babylon dne 

24.10.2015 od 19:00 do 04:00 hodin a souhlasí s udělením výjimky z OZV města č. 1/2011 

pro tuto akci. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Žádost Města Jevišovice o přenechání 12 ks regálů z městské knihovny 

Usnesení č. 15/32/15: RM souhlasí s přenecháním  12 ks regálů z městské knihovny 

Pohořelice městu Jevišovice za odvoz.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT, Ing. Šútovská, FO 

 

Žádost občanů Nové Vsi, zastoupených Lenkou Flodrovou, na opravu a úpravu tanečního 

parketu v Nové Vsi.  
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Usnesení č. 16/32/15: RM schvaluje zbudovat el. rozvaděč na tanečním parketu v Nové 

Vsi a posílit v tomto místě veřejné osvětlení. Vzhledem k tomu, že pozemky jsou ve 

vlastnictví státu, bude město provádět pouze nutnou údržbu tohoto prostranství. 

Výsledek hlasování:  6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Žádost …, …, Pohořelice o oplocení pozemku p. č. 1885 a 1884 sousedícího s pozemkem 

města p. č. 1886 v k.ú. Pohořelice nad Jihlavou. 

Starosta citoval stanovisko odboru dopravy. 

Návrh usnesení: RM schvaluje oplocení pozemku p. č. 1885 a 1884 sousedícího s pozemkem 

města p. č. 1886.  Výsledek hlasování: 2 pro, 1 proti, 3 se zdrželi – nebylo schváleno. 

 

Žádost pana …, …, o odprodej části pozemku p. č. 77/1 v k. ú. Smolín o výměře 3 m
2
. 

Usnesení č. 17/32/15: RM postupuje záměr odprodeje části pozemku p. č. 77/1 v k. ú. 

Smolín o výměře 3 m
2
 bez stanoviska do ZM.  

Výsledek hlasování: 3 pro, 2 proti, 1 se zdržel Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Žádost E.ON Česká republika, s.r.o. regionální správa Hodonín,  o předběžný souhlas 

s prodejem části pozemku pod novou kioskovou trafostanicí p. č. 6387 v k. ú. Pohořelice nad 

Jihlavou. 

Usnesení č. 18/32/15: RM doporučuje zveřejnit záměr prodeje části pozemku p. č. 6387 

v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou a poté žádost E.ON Česká republika s.r.o. postoupit do 

ZM. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

ad 6) Různé 

 

Zápis z jednání dopravní komise 

Usnesení č. 19/32/15: RM bere na vědomí zápis z jednání dopravní komise ze dne 

6.10.2015. 

Výsledek hlasování: 6 pro   

 

Rozpočtové opatření města č. 14/2015 

Usnesení č. 20/32/15: RM schvaluje rozpočtové opatření města č. 14/2015 dle 

předloženého návrhu. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Panochová, FO 

 

Osvětlení kina  

Starosta předložil cenovou kalkulaci na osvětlení fasády kina od firmy EXX s.r.o. Praha se 

sídlem v Brně. 

Usnesení č. 21/32/15: RM schvaluje cenovou nabídku na venkovní osvětlení budovy kina 

od firmy EXX s.r.o. Praha.  

Výsledek hlasování: 4 pro, 1 proti, 1 se zdržel pro Z: Ing. Svoboda, starosta 

 

Výběrové řízení na svoz a likvidaci TKO ve městě. 

Místostarosta informoval o výsledku e-aukce na výběr svozové firmy, do které se přihlásily 

pouze dvě firmy. Obě firmy A.S.A. spol. s r.o., Brno a Hantály, a.s.  předložily shodné cenové 

nabídky na svoz a likvidaci TKO. s tím, že .A.S.A. cenu potvrdila jako první. 

Usnesení č. 22/32/15: RM schvaluje cenovou nabídku ve výši 1.980.000  Kč bez DPH na 

svoz a likvidaci TKO firmy A.S.A. spol. s r.o., Líšeňská 35, Brno.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Bc. Novák, DiS., místostarosta 
 

 

Návrh programu na Slavnosti města 2016   
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Usnesení č. 23/32/15: RM bere na vědomí návrh programu na Slavnosti města 2016.   

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Bilavčíková, KT 

 

Informace k veřejné zakázce „Stavební úpravy zdravotního střediska města Pohořelice“ 

Rada města současně projednala návrh na rozšíření záměru opravy objektu zdravotního 

střediska v Pohořelicích. Návrh bude obsahovat i výměnu rozvodů vody, odpadů, elektřiny, 

zapravení omítek v objektu, podlahy atd. 

Usnesení č. 24/32/15: RM bere na vědomí informaci o podaném odstoupení od smlouvy 

s firmou Zásobování teplem, s.r.o., Svitavská 434/10, Blansko na zhotovení zakázky 

„Stavební úpravy zdravotního střediska města Pohořelice“. 

RM ukládá útvaru investic zadat zpracování PD na celkovou opravu objektu zdravotního 

střediska. 

Výsledek hlasování: 6 pro Ing. Kohútová, Ing. Stejskal, KT 

 

 

Žádost …, Cukrárna, Lidická 232, Pohořelice o prominutí celého nájmu za období od září 2015 

do ukončení rekonstrukce chodníku na ul. Lidické. 

Usnesení č. 25/32/15: RM schvaluje prominout nájemné za dva měsíce v nebytových 

prostorách města na ul. Lidická – Cukrárna Götzová, Salon Bökr a Tabák z důvodu 

opravy chodníku na ul. Lidické.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Plchová, FO 

 

Výkup pozemku p. č. 2165 ve Staré Obci – … 

Usnesení č. 26/32/15: RM doporučuje nabídnout vlastníkům pozemku p.č. 2165 o výměře 

134 m2 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou cenu 450 Kč/m2, celkem tedy 60.300,- Kč. Kupní 

cena bude vlastníkům vyplacena dle výše jejich spoluvlastnických podílů.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT  

 

Žádost Ing. Čadeni, Projektová a inženýrská kancelář, Telnice o souhlas s umístěním stavby do 

pozemků ve vlastnictví města a o uzavření smlouvy o smlouvě budoucí ve věci stavby „Optická 

síť Twistnet, Pohořelice“ , investor Twistnet, s.r.o. Rosice.  

Usnesení č. 27/32/15: RM souhlasí s umístěním stavby do pozemků ve vlastnictví města a s 

uzavřením smlouvy o smlouvě budoucí ve věci stavby „Optická síť Twistnet, Pohořelice“ , 

investorem je Twistnet, s.r.o. Rosice. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Ing. Dvořák, investice KT 

 

Žádost TJ Sokol Pohořelice o souhlas města s uvedením sídla tělovýchovné organizace na 

adrese Tyršova 560, Pohořelice.  

Usnesení č. 28/32/15: RM souhlasí se sídlem organizace TJ Sokol Pohořelice na adrese 

Tyršova 560, Pohořelice. 

Výsledek hlasování: 5 pro, 1 nehlasoval  Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Sběrný dvůr Pohořelice – nabídka Ing. Pivničky a Ing. Hlavenky na zhotovení studie. 

Usnesení č. 29/32/15: RM schvaluje nabídku Ing. Pivničky a Ing. Hlavenky na zhotovení 

studie – sběrný dvůr Pohořelice, ve výši 35.000 Kč bez DPH, a to bez architektonické 

studie. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Ing. Kohútová, KT 

 

Žádost dětí o zbudování cyklostezky pro jízdu na bruslích, koloběžkách a skaetbordech. 

Radní o žádosti diskutovali.  

 

Kam po Česku, z. s. Kubelíkova 30, Praha  – nabídka na umístění erbu města v publikaci 

Městská heraldika.  
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Usnesení č. 30/32/15: RM schvaluje nabídku Kam po Česku, z. s., Kubelíkova 30, Praha 

na umístění znaku města v publikaci Městská heraldika za cenu 1754 Kč.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Tajemník informoval o jednání s ředitelem ZŠ a MŠ Pohořelice a ředitelkou MŠ Pohořelice 

ohledně směrnice pro příspěvkové organizace města. O výsledku jednání podá radním zprávu. 

 

 

ad 7) Závěr 

Starosta města Ing. Svoboda ukončil 32. schůzi RM v 21:40 hod. 

 

Zapsala a zpracovala: Mgr. Babčanová 

Dne: 14.10.2015 

 

 

 

 

 

 

Ing. Josef Svoboda        Bc. Miroslav Novák, DiS.  

   starosta města            místostarosta města 

  


